



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Protokoll Styrelsemöte nr 7 22-03-07 Scaniarinken

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson,
Patrik Svensson, Andreas Ekström, Tony Sandberg,
Adjungerade Timmy Cox, Jim Karlsson
Ej närvarande Inga-May Forslund, Robert Andersson

1 **Mötets öppnande**

Martin hälsar alla välkommen och öppnar mötet

2 **Sekreterare**

Timmy Cox

3 **Justerare**

Tony Sandberg och Martin Lyckström

4 **Föregående protokoll**

Inga justeringar

5 **Fastställande av dagordning**

Dagordning är Ok

6 **Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte kan lösa själva)**

Inga eskaleringar

7 **Fokuspunkter**

7.1 Datum för Ordförandekonferens

Beslut Möte planeras till 26 april 18.00-21.00 i Scaniarinken. Ordförande och sportansvarig från varje förening bjuds in.

7.2 Domarprojektet (Andreas)

Andreas informerar om domarprojektet som tilldelats extra pengar.

Uppland/Södermanland tänker sig använda i ett rekryteringsprojekt i de olika distrikten/hockeykontoren.

Beslut Andreas återkommer när projektbeskrivning/modell är framtagen och informerar styrelsen.

7.3 Frågan om hur samarbetet kring domartilldelning till matcher och övriga

uppdrag inom domarskrået i region öst diskuteras och hur en bredare samsyn kan uppnås (Andreas)

Beslut, Martin lyfter frågan i regionen.

8 **Statusrapporter (frågor på skriftlig info utsänd i förväg)**

8.1 Nulägesrapport (Timmy, en sammanfattning ligger i Dropbox)

Genomgång/sammanfattning från Workshopen 27/2



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

8.2 Ekonomi (Tony)

Inget oförutsett som dykt upp och budget ligger i fas.
Medel för Hockeykontoret har betalats ut till SöIF.

8.3 Utbildning (Patrik)

De utbildningar som har varit inplanerade har varit välfyllda. Planering inför kommande utbildningar fortgår

8.4 Disciplin/Tävling (Lars-Axel)

Det har inkommit några disciplinärenden men inget som sticker ut.
DM är i full gång och kommer att avgöras i de ålderskullar som återstår inom kort.

8.5 Funktionär (Andreas)

SM-poolspelet i helgen har varit lyckat och allt har fungerat positivt.
Domare från Södermanland har nominerats till kval för div 3 och 2.
Andreas informerar om kommande säsong

8.6 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik)

Planering inför TV-PUCK fortgår. Återkommer med mer info när planeringen har tagit form.

8.7 Region Öst (Martin, Tony)

Martin rapporterar från regionen.

9 Övriga frågor

Kanslistlönen, Martin och Tony reviderar

Frågan om hur rutiner ser ut vid olika händelser diskuteras, behov av att tydliggöra rutiner finns.

10 Nästa möte

29 mars 1730

11 Mötet avslutas

Martin tackar för alla engagemang och avslutar mötet.